

YONEZAWAJIN 投稿： 令和 6 年 3 月 8 日号

上杉まつり・高坂隊参加者募集中！

米沢の有名な上杉まつりは 4 月 29 日(月・祝)から 5 月 3 日(金・祝)まで開催されます！

今年も、5 月 3 日(金・祝)に行われる川中島の合戦の高坂隊に参加する外国人を募集しています！

一日侍になって、歴史を体験したいなら、是非参加してください！

お弁当を提供します。

参加したい人は出来るだけお早めに下のグーグルフォームから申し込みください。

対象: 日本に滞在している外国人

定員: 30 人

参加費: 無料

お申し込み: <https://forms.gle/FYfzEaLDcxabLcDP8>

お問い合わせ: kokusai@city.yonezawa.yamagata.jp

Uesugi Festival – Become a samurai for a day, reenact a historic battle!

Yonezawa's infamous Uesugi Festival will be held this year from Monday, April 29th (a holiday) to Friday, May 3rd (a holiday).

Just like in previous years, the festival is looking for foreigners to join the Kosaka army squad and participate in the May 3rd reenactment of the Battle of Kawanakajima!

If you would like to become a samurai for a day and relive history, do not miss this opportunity!

A bento (boxed lunch) will be provided to each participant.

If you would like to join, please fill out the Google Form via the link below!

Who is able to apply: Any foreigner that will be residing in or visiting Japan the dates of the festival.

Capacity: 30 people

Cost to join: Free!

Google Form to RSVP: <https://forms.gle/FYfzEaLDcxabLcDP8>

Questions: kokusai@city.yonezawa.yamagata.jp

YONEZAWAJIN 投稿： 令和 6 年 3 月 8 日号

上杉祭・高坂隊招募参与者！

米沢著名の上杉祭将于 4 月 29 日(星期一, 假日)至 5 月 3 日(星期五, 假日)举行！

今年, 我们正在招募参与 5 月 3 日(星期五, 假日)川中岛合战的外国人高坂队成员！

如果您想成为一天的武士, 亲身体验历史, 请务必参与！

我们将提供午餐。希望参与的人请尽早通过下面的谷歌表格报名。

报名资格:在日本居住的外国人

名额:30 人

参与费用:免费

报名链接:<https://forms.gle/FYfzEaLDcxabLcDP8>

联系我们:kokusai@city.yonezawa.yamagata.jp
